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Emne: Ope møte 091214 om cittaslow - referat  

 
Møte ang Cittaslow tir 9. des 19-21 i Gamle Prestegarden, Manger 
 
Til stades: Anja Broch, Toril Mulen, Bente Hervik, Hans Atle Svenheim, Arild Hagenes, Roger Gjerstad, 
Arve Gjellesvik, Bjørn Dale, Harald Mellingen, Gunnar Kartveit, Solheim 
 
Jon Askeland opna møtet og fortalde kort om bakgrunnen for Cittaslow og korleis «ståa» er no med 
at politikarane er opne for at Radøy skal kunne søkje medlemskap i Cittaslow om det er lokal 
interesse og forankring for prosjektet. Møtet held fram med at Toril fortalte litt om prossessen bak 
førre runde av Cittaslow og svarte på endel spørsmål, og møtet fortsatte så med spørsmål og 
diskusjoner rundt Cittaslow. Det er ikkje tvil om at folk fortsatt er engasjert og interessen for at 
Radøy skal bli Cittaslow-kommune ser ut til å vere til stades blant dei frammøtte. 
 
Det vart sett fram forslag om eit førebels styre der Hans Atle Svenheim, Roger Gjerstad, Harald 
Mellingen og Gunnar Kartveit har sagt seg villige til å stilla. Anja Broch er koordinator frå kommunen 
og Torill Mulen og Bente Hervik hjelper til ved behov.  
 
Planen fremover er å ha eit møte i ad-hoc styret like over nyåret og planlegge nytt møte med Natalia 
Golis frå Ulvik (som diverre ikkje kunne komma på dette møtet grunna sterk vind og dårlige 
kjøreforhold). Formålet med eit nytt møte er å velje eit styre for Cittaslow som kan være delaktige i å 
lage ein søknad som vert lagt fram for kommunestyret.  
 
Me håpar å ha klar ein søknad til kommunestyret i mars. 
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